
 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde tirsdag den 19/9 2023 kl. 17.00 – 19.00 

   

Mødet afholdes i personalelokalet, og vanen tro serveres der en sandwich ved mødet start. 

   Deltagere:   

   
Tobias, Klaus, Michael, Linda, Thore, Martin, Michael 

   Referent:   

   

Michael Lindstrøm   

Kl. 17.00   Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden   

     Godkendt. 

Kl. 17.05   Pkt. 2: Meddelelser v/Martin Hosbond   

 

  
   Rækken af partnerskabsmøder er godt i gang med næste partnerskabsmøde onsdag d. 20/9. Der er 

god fælles opbakning til at have fokus på, hvad der kan gavne hele lokalmiljøet. 

 

Status på tagnenovering – første del af børnemiljøet er færdigt. Lige nu arbejdes der i området 

omkring sfo’en og 7./8. klasserne.  

Tidsplanen holder, så vi forventer fortsat at være færdige 1. feb. 

 

Vi er lige startet på processen omkring den årlige trivselsundersøgelse med besvarelse af 

trivselsundersøgelsen i dag.  

 

Budget: Vi forventer at gå ud af 2023 med et underskud på ca. 400.000. Årsagerne er et underskud 

på den specialpædagogiske model, og ekstra udgifter relateret til siterer flere elever, end vi får midler 

meldt ud til.  

 

 

Kl. 17.20 Pkt. 3: IT-princip – opsamling på drøftelser og vedtagelse af ændringer i principformuleringer 

v/Martin 

 Med mindre justeringer er princippet vedtaget.  

Kl. 17.30 Pkt. 4: Lektieprincip 

 

- Vi lytter til podcast fra ”stemmer fra skolen”(de sidste 20 min., hvor skoleleder Martin 

Hosbond og lærer Jane Faber medvirker. 

- Herefter drøftes det nuværende lektieprincip. Er det nuværende lektieprincip 

dækkende, eller er der behov for principændringer? 

 

 Skolebestyrelsen er kommet med input til nuværende princip.  

Input:  

- fokus på at lære vores børn/unge mennesker  

- studiekompetencer 

- at lære at fordybe sig og være vedholdende (growth mindset)  

-  

- Opmærksomhed på at børnene skal kunne mestre at lave sine ”lektier”. 

-  

Den fremadrettede proces – princippet drøftes i et samarbejde med lærerne, inden det bæres tilbage 

til skolebestyrelsen til videre revidering og godkendelse. 

Kl. 18.10 Pkt. 5: Princip om skolehjemsamarbejdet v/Michael Wamberg 

 

Opstart af proces vedr. principformuleringer vedr. nedenstående forhold i skole-hjemsamarbejdet: 

• Forældremøder 

• Skole-hjem-samtaler 



  

   

 

  Med venlig hilsen   

Formand Michael Wamberg   

og skoleleder Martin Hosbond   

 
 

• Forældrenes deltagelse i skolens liv   

• Kommunikationen mellem skole og hjem og mellem forældre 

• Underretning af hjemmet om elevens udbytte – meddelelsesbogen – er vedtaget juli 

2023 

  Udsættes til næste skolebestyrelsesmøde. 

Kl. 18.40 Pkt. 6: Tilsyn SFO  

 

- Drøftelser er på baggrund af henvendelser vedr. de skolefrie uger(sommerferieuger, 

efterårsferie etc.)  

- Skolens brug af vikarer i de skolefrie uger. 

- Pædagogiske aktiviteter i de skolefrie uger. 

 

 Forældre efterspørger flere aktiviteter i ferieperioderne og større tydelighed omkring de aktiviteter 

der udbydes.  

 

Man oplever, at vikarerne i sfo’en sidder og er fordybede i deres mobiltelefoner, mens man er på 

arbejde i sfo’en. 

 

Når man som forælder henter sit barn, kan man nogle dage, og særligt sidst på eftermiddagen, 

opleven det pædagogiske personale som passive iagttagere af børnenes leg. Der efterspørges mere 

guidning og deltagelse fra det pædagogiske personale i de pædagogiske aktiviteter.  

 

Siden sidste feriepasningsuge har afdelingsleder Louise Mach samarbejdet tæt med pædagogerne ift. 

planlægning af aktiviteter i ferieperioderne. Der er lavet faste aftaler med det pædagogiske personale 

for at være tydelige på rammerne i feriepasningsugerne.  

Det er meget sjældent, at der benyttes vikarer i ferieugerne.  

 

De skemalagte aktiviteter fungerer som et godt kommunikationsmiddel ift. at forberede børnene på, 

hvilke muligheder der er den pågældende dag.  

Aktivitetsskemaerne bruges desuden som et pædagogisk arbejdsredskab til at sikre arbejdet med de 

styrkede pædagogiske læreplaner.  

Kl. 18.55 – evt. 

Skolebestyrelsens besøg på forældremøder: 

- Der har været besøg på forældremøder fra skolebestyrelsesmedlemmerne. Fokus har været 

skolebestyrelsens arbejde med principper eksemplificeret ved eksempelvis princippet for skolerejser og 

mobilfri skole, samt hvordan skolebestyrelsen er med til at sætte retning for skolens generelle virke. 

- Fokus på at koordineret forældremøderne fælles på årgangene, så skolebestyrelsesmedlemmerne kan 

deltage.  

 

Der er mørkt på parkeringspladsen. Martin Hosbond beder tekniske servicemedarbejder om at få justeret på 

belysningen på området om aftenen.  

Opmærksomhed på at få slukket lyset rundt omkring på skolen.  

 

Punker til kommende skolebestyrelsesmøde  

- princip for bevægelsesvejledning 

- præcisering af lejrskole/skolerejser 

- udsat punkt om ”princip for skolehjemsamarbejdet”  

 


